
Referat styremøte i FAU på Førre skole 
FAU-møte 1, skoleåret 2021/2022  
 
Dato: 14.09.21 
 
Sted: Personalrom 
 
Inviterte deltakere:  
1A Irene Fjøren Skjervheim   1B Benedichte Bø Furlund,  
2A Kristian Helgesen    2B Nina Ljones,  
3A Elisabeth Odland    3B Susanne Ruud Stakkestad 
4A Bjørn Horgen    4B Elisabeth Tørring 
5A Stine Waage 
6A Bente Johanne Aasland Bratthammer  6B Karina Olsen Kjetilstad 
7A Jarle Bruntveit    7B Marianne Nygaard. 
Rektor: Morten Salvesen 
 
Forfall: 1B Benedichte Bø Furlund, Maria Myge Kolnes stiller for Marianne i 7B. 
 
Referent: Bjørn Horgen 
 
Saksliste 
 

Sak 
nr 

Sak Oppsummering Eventuell 
oppfølging/ansvar 

1 Konstituering av 
styre 

Leder: Karina O. Kjetilstad. 
Sekretær og nestleder: Bjørn Horgen. 
Kasserer: Kristian Helgesen. 
 
 
TKFU rep: Stine Waage og Karina O. 
Kjetilstad 

 

2 Økonomi, 
Brønnøysund / egen 
konto? 

Uvisst hvor mye penger vi har. Papirene 
sier 12000,- Leder jobber med å få oversikt 
her. 
Førre FAU skal registreres i BRREG og det 
skal opprettes egen konto for å ha bedre 
kontroll på regnskap. 

Karina oppretter 
org. Nr. i brreg.  
Kristian og Karina 
fikser konto 
etterpå. 

3 Info fra rektor Travel start for rektor. 
Personaltur 15. mars 2020 vart ingenting 
av pga. Covid-19. Det er avtalt en tur til 
Bergen med personalet istedenfor, denne 
turen er satt til 11.-12. november.  
Planleggingsdag 24. januar blir flyttet til 12 
november. 

 



4 Ny, lukket Facebook-
side for Førre skole 
(bildedeling, 
samtykker) 

Noen syns dette er veldig bra.  
Noen syns det er rart at skolen legger ut 
bilder av elevene på Facebook i et 
samfunn der vi blir oppfordret til å ikke 
legge ut bilder av egne barn i sosiale 
medier.  
Info fra Rektor: Førland har helt åpen side, 
Skjoldastraumen har ei lukket gruppeside 
som de er fornøyde med.  
Frakkagjerd har en lukket gruppeside med 
veldig positive tilbakemeldinger.  
Det er erfaring fra de andre skolene som 
gjør at skolen har startet med dette. Dette 
er sett på som en ekstra tjeneste fra 
ledelsen som god info til foreldre, en 
effektiv kommunikasjonskanal.  
 
Spørsmål til rektor: 
Føler du at du kommer ut til flere foreldre? 
Ja med nice to know ting gjør vi det.  
Meningen med siden er også for å få en 
samlende effekt mellom foreldre og 
ansatte.  
 
Info 
Samtykket i Visma gjelder også sosiale 
medier, det betyr at skolen kan dele bilder 
av elevene på Facebook om foreldre har 
huket av på dette under samtykke i Visma. 
 
Det skal i utgangspunktet være bilder av 
hva elevene gjør på, og mye 
oversiktsbilder.   

Facebook siden 
består. Skolen 
tenker over hvilke 
bilder som blir lagt 
ut. 

 Foreldresaker   

5 - Utstyrsliste til 
kommende 1. 
klassinger 
 

Det har vært varierende tilbakemeldinger 
på hvor godt foreldre blir informert om 
hva det forventes at førsteklassingen har 
tilgjengelig første skoledag.  
Tilbakemelding i år er at det har vært 
kommunisert bra og tydelig hva som 
forventes tidlig nok.  
Det forventes av foreldre at de får en liste 
før sommeren før første skoledag for å 
kunne være helt klar med alt som skal til.  

Info til skolen 

6 Renhold på 
uteområde (svarte 
klær) 

Det meldes fra foreldre at elever kommer 
hjem med sorte merker på klær som ikke 
lar seg vaske vekk.  

Morten Salvesen 



Rektor tar kontakt med lek og park for å 
høre om det er noe å gjøre med dette 
problemet.  
Sorte merker kommer fra gummiområdet 
under lekeapparater.  

7 Klassebilder, må det 
være hvert år? 

Det må det ikke, men ansatte vinner litt på 
det med årbok. Samt en del foreldre som 
er meget positiv spesielt til årbok. 
 
Det tar en halvtime pr klasse så det er 
ingen problem for skolen at dette gjøres i 
skoletiden.   

Info 

8 Tunge PC’er i 
skolesekker 4.-7. 
klasse. Kan man 
legge de på skolen? 
 

Tunge PC’er: Det er gjort et prøveprosjekt i 
enkelte klasser med å la PC være på 
skolen, dette er ikke mulig da PC trenger 
lading hjemme og mye lekser går på PC.  
Pr i dag med dagens PC’er må elever 
bringe de hjem.  

Info 

9 Gaver til lærerer. Kan 
vi sette en standard? 
 

FAU vil oppfordre til at klassene er 
måteholdig med gaver og gjerne kan holde 
seg til en oppmerksomhet som for 
eksempel en blomst.  
Avsluttende klasser (lærer over flere år) vil 
man normalt gi en moderat gave. Men 
presiserer at dette er opp til hver klasse å 
bestemme selv.  

 

10 Visma, går ikke an å 
få inn begge elever i 
samme Visma om 
man har unger i to 
kommuner. 

Rektor tar det videre med Visma. 
 

Morten Salvesen 

11 Foreldre som kjører 
helt til 
lærerparkering. 
 

Man ser fremdeles at foreldre kjører helt 
til lærerparkering om morgenen, dette er 
anbefalt å ikke gjøre da det skaper farlige 
situasjoner nå når det begynner å bli 
mørkt. Det blir spesielt trafikkfarlig når det 
rygges på området. 

Info 

12 Granliveien Alle foreldre oppfordres til å informere 
sine syklende elever at ned Granliveien er 
det trafikkloven som gjelder og at man skal 
holde høyre felt.  
Rektor tar kontakt med politikontakt for å 
undersøke om de kan ha noen form for 
kontroll eller informerende aktivitet rettet 
mot enten foreldre eller barn.  

Morten Salvesen 

 Ymse   



13 Foreldremøte vår – 
nettvett? 

Forslag om: 
Vidar Hansen  
Alexis Lund 
Her må vi tenke på hva og hvem kan vi 
invitere til å holde foredrag. 

Info  

14 Årshjul 
- Refleksdagen 
- Nissemarsj 
 

Ønske om at vi tar opp igjen nissemarsj. 
Ansvarlig Nissemarsj: Tar det i detalj neste 
FAU-møte 4. november. 
 
Refleksdagen 21 oktober: Det vil komme 
en refleksdag som vi må skaffe noen 
voksne til.  

Info 

15 EL-sparkesykkel på 
skolen? 

FAU anbefaler at man følger trygg trafikk 
sine anbefalinger  link  

Trygg Trafikk anbefaler at:  

 Elevene er 12 år før de får bruke el-
sparkesykkel. 

 Hjelm brukes alltid. 

 Sykkelopplæring gjennomføres i 
forkant av at elevene sykler eller 
bruker el-sparkesykkel til og fra 
skolen. Vi anbefaler at skolene gjør 
dette i tråd med sykkeldyktig.no. 
Da vil elevene både lære teori og 
øve på praktiske situasjoner. 

 Elevene bør få innsikt i hvilke 
konsekvenser det kan få å bruke en 
el-sparkesykkel. 

 El-sparkesykkel skal trilles i 
skolegården. 

 El-sparkesykkel parkeres på anvist 
sted og låses på elevens eget 
ansvar. 

 Forbikjøring av andre som sykler og 
går på skoleveien, skal skje i lav 
fart. 

 

16 17. mai / 7. klasse 
info 

Da det har vært opphold i 17. mai et par år 
er det på sin plass med litt oppfrisking av 
hvordan 17. mai-komité blir satt sammen 
på Førre skole. 
  
Etter første års foreldremøte skal forrige 
års 17. mai-leder fra 7. klasse gå til årets 6. 
klasse og informere om at de må velge 17. 
mai-komité 
 

Info 

https://www.tryggtrafikk.no/trygg-og-sikker-sykling/de-viktigste-sykkelreglene/


11 stykker i styret. Frivillig eller ved 
trekning. 
 
Klassekontakter og FAU medlem er fritatt 
fra 17. mai-komité. 
 
Styret har normalt bestått av: 
1 leder  
1 kasserer 
1 sekretær 
2 rigg og rydd 
2 kjøkken 
2 Leker 
2 kiosk 
Frivillige, om det ikke er det så blir det 
trukket blant foreldre i 6. klasse som skal 
utføre.  
Alle er ansvarlig for å skaffe folk nok til å få 
utført det man er ansvarlig for. 
 
5. klasse baker. Klassekontaktene 
kontaktes av 17. mai-komité for å 
arrangere dette.  

17 Info  
iPad 1 klasse.  

Info om at en glipp av IKT-avdelingen i 
kommunen har gjort at noen iPader som 
ble levert ut til 1. klasse ikke var helt 
renset for innhold fra forrige eier av iPad.  
IKT-avdelingen har tatt selvkritikk og har 
endret rutiner som gjør at dette ikke skal 
skje igjen. 

 

18 Foreldreundersøkelse Oppfordrer til at alle foreldre tar 
foreldreundersøkelsen i november.   
Rektor tar dette videre som en lekse til 
elevene at de skal få foreldre til å utføre 
dette.  

Morten Salvesen 

19 Morgensamling av 
alle elever i gymsal?  

FAU anbefaler ikke at skolen har felles 
morgensamling i gymsalen.  
Kommunelegen åpner opp for dette da vi 
er på grønt nivå.  
Avgjørelsen er rektor sin.  

Morten Salvesen 

20 Neste møte Torsdag 4, november kl. 18:00.  

 
  
 
 
 
 



Facebook innlegg ref pkt 11 og 12 
 
Det er gjennomkjøring forbudt i Granliveien, legger ved bilde til de som ikke vet hvor dette 
er.  (Det tar 180 sekund å kjøre rundt via Førresbrekka om man kjører i 30km/t.) 
Ved lærerparkering er det en del nestenulykker om morgenen, spesielt når det begynner å 
bli mørkt, FAU oppfordrer sterkt til å ikke benytte denne til snuplass.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



Facebook innlegg  
 
Ref pkt 15 

 
FAU anbefaler at man følger trygg trafikk sine anbefalinger  link  
 

Trygg Trafikk anbefaler at:  

 Elevene er 12 år før de får bruke el-sparkesykkel 
 Hjelm brukes alltid 
 Sykkelopplæring gjennomføres i forkant av at elevene sykler eller bruker el-

sparkesykkel til og fra skolen. Vi anbefaler at skolene gjør dette i tråd med 
sykkeldyktig.no. Da vil elevene både lære teori og øve på praktiske situasjoner 

 Elevene bør få innsikt i hvilke konsekvenser det kan få å bruke en el-
sparkesykkel 

 El-sparkesykkel skal trilles i skolegården 
 El-sparkesykkel parkeres på anvist sted og låses på elevens eget ansvar 
 Forbikjøring av andre som sykler og går på skoleveien, skal skje i lav fart. 

 
 

https://www.tryggtrafikk.no/trygg-og-sikker-sykling/de-viktigste-sykkelreglene/

